



ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 年度家長通告 (47A)

中四級: 關於 加修 / 轉修 / 退修 選修科事宜

各位親愛的家長：

本校之新高中課程以全人教育，培養學生多元能力為目的。經過一個多月的學習，相信各位同學對個人的能力和興趣有更深的認識。為了幫助同學更能達到升學及將來就業的目標，本校有以下關於選修科的安排：

	申請者需符合以下條件	注意事項
加修 M1 / M2 或 由第三選修科， 轉修 M1 / M2	<ol style="list-style-type: none">1. 數學科成績優異2. 獲數學老師推薦3. 三個必修科及其中一個選修科成績達致合格分數或以上4. 參與評核，所得分數需達到 M1/M2 全組同學的平均分	A 申請日期 1. 上學期：16/11/2021 - 17/12/2021 2. 下學期：25/4/2022 - 20/5/2022 B 書面向學與教組負責老師申請 C 全年只限申請一次 D 獲批准申請之同學有機會在升中五時轉往其他班別
轉修選修科	<ol style="list-style-type: none">1. 該選修科人數未達上限2. 四個必修科及其中一個選修科成績達致合格分數或以上3. 參與評核，所得分數需達到該選修科全組同學的平均分	
退修 M1 / M2 或 退修第三選修科	<ol style="list-style-type: none">1. 該科全年成績未如理想2. 四個必修科及另外兩個選修科成績未如理想3. 退選不會影響升學計畫	A 申請日期 24/6/2022 - 8/7/2022 B 書面向學與教組負責老師申請 C 獲批准申請之同學有機會在升中五時轉往其他班別

續後頁...

最終審批結果由校方決定。敬請 貴家長於11月12日(星期五)或之前簽署本電子通告。

如有任何查詢，請致電2372-0033與江斌老師聯絡。

祝
主恩滿溢

基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長
徐潮妹謹啟

二零二一年十一月五日

回 條

《中四級：關於加修 / 轉修 / 退修選修科事宜》

敬覆者：

本人已細閱家長通告(47A)之內容。

此覆
基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長

學生姓名： _____
學生班別： _____ () _____
家長姓名： _____
家長簽署： _____
簽署日期： _____

Telephone: 2372-0033
Fax: 2372-0055
Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane,
Kwun Tong, Kowloon,
Hong Kong

ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021 - 2022 Circular to Parents (47A)
Matters on Add, Drop or Changes of Elective Subjects for S4 Students

Dearest Parents,

5 November 2021

Education, under the framework of the EDB's New Secondary Scheme curriculum, aims to cultivate student's multiple intelligences so as to benefit their whole-person development, and as a result, we believe that every student will gain a better understanding of his/her interests and abilities. Therefore, to support the study plan of your child(ren) and enable them to strive for their futures successfully, our school offers the following arrangements for changing student's elective subjects.

	Applicants should fulfill the following criteria	Important Points to Note
Add M1 / M2 <u>OR</u> Drop the third elective subject, change to M1 / M2	<ol style="list-style-type: none">1. Outstanding academic results in Mathematics.2. Recommendations from Mathematics teachers.3. The results of three other core subjects and one elective subject reach the pass mark or above.4. Assessment mark reaches the average of total students studying M1/M2.	<p>A Date of application</p> <ol style="list-style-type: none">1. 1st Term : 16/11/2021 – 17/12/20212. 2nd Term : 25/4/2022 – 20/5/2022 <p>B Submit written application form to the Head of Learning and Teaching Department.</p> <p>C <u>Application can be submitted ONCE a year.</u></p> <p>D Students with prior approval to add M1/M2 are able to change subjects when promoted to S5.</p>
Change elective subject	<ol style="list-style-type: none">1. The quota for students studying an elective subject has not reached its limit.2. The results of four core subjects and one elective subject reaches the pass mark or above.3. Assessment mark reaches the average of total students studying that subject.	

P.T.O.

	Applicants should fulfill the following criteria	Important Points to Note
Drop M1 / M2 <u>OR</u> Third elective subject	1. The whole-year results of a subject are unsatisfactory. 2. The results of four core subjects and two elective subjects are unsatisfactory. 3. Dropping an elective subject will not affect future study plans.	A Date of application 24/6/2022 – 8/7/2022 B Submit written application form to the Head of Learning and Teaching Department. C Students with prior approval to drop a subject are able to change subjects when promoted to S5.

The final approvals are subject to the school. Please sign the reply slip via eClass App on or before 12 November 2021 (Fri). Should you have any queries, please contact Ms. Chiang Bun on 2372 0033.

In the Lord's service.

Tsui Chiu Mui
Principal
ECF Saint Too Canaan College

Reply Slip

Matters on the Changes of Elective Subjects for S4 Students

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of circular to parents (47A).

Student's Name: _____

Class: _____ ()

Parent's Name: _____

Parent's Signature: _____

Date: _____